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Základná škola Prievidza, Rastislavova ulica 416/4 

 

Zápisnica 
z plenárneho zasadnutia RZ pri ZŠ Rastislavova, 

zo dňa 20.01.2014 
 

 

Dátum: 20.01.2014                Počet prítomných:  

        22 zástupcov a hostia 

        podľa priloženej prezenčnej 

        listiny 

 

 

Program: 1. Otvorenie – privítanie predsedov triednych aktívov a zástupcov školy 

       2. Informácie o čerpaní rozpočtu RZ 

       3. 2% z daní – zaregistrovanie školy, propagácia  

       4. Dotazy triednych aktívov 

       5. Záver  

         

 

 

K bodu 1.) : Predseda RZ Ing. Cholevová  privítala všetkých prítomných na zasadnutí 

Rodičovského združenia a oboznámila zúčastnených s programom. Zároveň bola 

predložená prítomným zástupcom TA Správa o hospodárení s finančnými prostriedkami, 

ktorá tvorí prílohu č.1 tejto zápisnice. 

 

K bodu 2.) : Pani Ing.Cholevová predložila prítomným Správu o hospodárení s finančnými 

prostriedkami od 01.09.2013 do 31.12.2013, ktorú pripravila v spolupráci s Ing. Čiliakovou 

(táto tvorí prílohu č.1 zápisnice). Vysvetlila zároveň použitie financií v jednotlivých položkách 

a vzniknutý zostatok k 31.12.2013. 

 

K bodu 3.) :  Pani Ing.Cholevová informovala prítomných, že naše Rodičovské združenie 

opätovne zaregistrovala do Zoznamu prijímateľov 2% z dane. Zároveň všetkých vyzvala, aby 

v čo najväčšej miere propagovali naše občianske združenie cez e-mail, reklamu, sociálne 

siete a pod. Prisľúbila, že pošle propagačné materiály mailom všetkým zástupcom TA. 

Prispievateľom 2% z dane Rodičovskému združenieu pani Ing. Cholevová ponúkla reklamu 

na svetelnej obrazovke oproti LIDLu. 

 

K bodu 4.) : Prejednanie vznesených dotazov a podnetov triednych aktívov: 

1.A: - 

1.B: - 

1.C: - 

2.A: - 

2.B: - 

3.A: - 

3.B: - 
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3.C: -  

4.A: Viacerí rodičia sa sťažovali na presolené polievky v školskej jedálni.  

Odpoveď p.riaditeľky: Bol urobený dotazník na stravu v školskej jedálni. Polovica napísala, 

že polievky sú slané, druhá polovica, že sú neslané. Je veľmi ťažké zavďačiť sa 400 

stravníkom. Je ťažké to objektívne vyhodnotiť. Vyhodnotenie dotazníka je možné nájsť na 

webovej stránke školy (vyšiel v prospech školskej jedálne). 

4.B: - 

4.C: - 

5.A: 1.Návrh zo strany rodičov na vybudovanie prístrešku pred školou, aby sa mali kde deti 

schovať v prípade nepriaznivého počasia, keď ráno čakajú pred školou. 

Odpoveď: Nešlo by o malú finančnú investíciu, aj tak by sa všetky deti pod prístrešok 

nezmestili. Radšej prejsť na jednoduchšie riešenie – upraviť rozvrh odchodu dieťaťa z domu,  

dieťa môže byť do pol ôsmej v družine (ak je prihlásené) 

2. Dotaz zo strany rodičova, či by možné udržať dobrých učiteľov, ktorí ich teraz učia 

a rodičia sú s nimi veľmi spokojní aj v budúcich ročníkoch, aby sa predišlo odchádzaniu detí 

na 8-ročné gymnázium. 

Odpoveď: Ide o veľmi komplikovaný proces. Nedá sa to ideálne riešiť, pokiaľ nám podmienky 

dovolia, učiteľov ponechávame. Snažíme sa o zjednocujúce kritériá, ale pri takých veľkých 

kolektívoch nie ľahké nájsť nejaký súlad. Stále hľadáme možnosti vždy ku koncu marca, keď 

riešime ďalší školský rok. 

5.B: - 

5.C: - 

6.A: - 

6.B: - 

7.A: 1.Dievčatá sa sťažovali na spájanie sa so 7.C na telocviku (necvičia a robia prieky). 

Odpoveď: Je to potrebné riešiť priamo s vyučujúcim a následne s vedením školy. 

2. Sťažnosť rodičov na správanie p. učiteľky Píšovej – deti tvrdia, že im nadáva, fyzicky ich 

napáda a nadáva na p. triednu učiteľku Královú 

Odpoveď: Vedenie školy prisľúbilo, že sa na tento problém zameria a bude sa mu venovať – 

urobí vyhodnotenie cez anonymný dotazník. Je dôležité, aby sme sa na to pozreli objektívne. 

7.B: - 

7.C: - 

8.A: Rodičia upozornili na problém disciplíny v triede, a zároveň navrhli zavedenie 

kamerového systému. 

Odpoveď: Odborná verejnosť sa k zavedeniu kamerového systému stavia kladne. Je to však 

veľmi nákladná záležitosť. Je možné, že Ministerstvo vyčlení v budúcnosti nejaké dotácie (je 

to len otázka času, Ministerstvo sa tým už pravdepodobne zaoberá) . Ale uvažovali by sme 

skôr o spoločných priestoroch, nie triedach (napr. na monitorovanie drobných krádeží). Ide 

tam aj o legislatívny rámec (ochrana osobných údajov). Ak by to bolo v triedach, potrebovali 

by sme súhlas zákonných zástupcov aj zamestnancov školy. Zatiaľ sa snažíme dostať 

kamerový systém na ihrisko. Ako prevenciu v triede vidíme riešenie cez schránku dôvery. 

8.B: - 

8.C: - 

9.A: - 

9.B: - 

9.C: - 
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K bodu 5):  Pani riaditeľka popriala prítomným všetko dobré do nového roka a poďakovala 

za spoluprácu. Pani Ing. Cholevová ukončila stretnutie. Poďakovala rodičom, vedeniu školy 

a prítomným hosťom za účasť a spoluprácu. 

 

 

V Prievidzi, dňa 20.01.2014 

 

 

Vypracoval: Ing. H.Čiliaková ...............................           Overil: .............................................. 

 

 

Príloha č.1: Správa o hospodárení s finančnými prostriedkami RZ k 31.12.2013 

Príloha č.2: Prezenčná listina plenárneho zasadnutia RZ 

         

             

 

 


